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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2020/21:60 Ökad arbetslöshet i Västmanland

Industrin är viktig för Västmanland och en viktig basnäring för Sverige. 
Industrin i länet, som är en gammal och kulturellt viktig näring med stor tyngd i 
tillverkningsindustrin, har precis som alla andra påverkats kraftigt av 
coronapandemin.

Nu ökar varslen i främst tillverkningsindustrin i Västmanland, och ytterligare 
människor kommer att läggas till statistiken om redan 3 700 arbetslösa i länet.

Den grupp som har stått längst ifrån arbetsmarknaden står nu ännu längre ifrån 
arbetsmarknaden, och när viktiga industriarbeten försvinner blir vägen tillbaka 
till arbetsmarknaden lång.

Svensk industri är redan i dag utsatt för tuff konkurrens från låglöneländer och 
billig produktion. Höga skatter och höga omkostnader i Sverige har lett till en 
industriflykt från landet under många år.

Under coronapandemin har vi i år sett hur viktig den inhemska produktionen är 
för att minska landets sårbarheter. 

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

Hur avser ministern att arbeta för att locka fler bas- och tillverkningsindustrier 
till Västmanland och Sverige?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-16
Besvaras senast
2020-09-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


